

<p>Usage Policy – Syrian Homes</p> <p>Effective Date: 01-01-2026</p> <p>Revision Date: 01-01-2026</p> <p>Welcome to Syrian Homes, a platform that provides statistical information, real estate price indicators in Syria, and detailed property-related information. Your use of this platform signifies your full acceptance of this Usage Policy.</p>	<p>سياسة الاستخدام - Syrian Homes</p> <p>تاریخ النفاذ: 01-01-2026</p> <p>تاریخ التعديل: 01-01-2026</p> <p>مرحباً بك في Syrian Homes، وهو برنامج يوفر معلومات إحصائية ومؤشرات أسعار عقارية عن سوريا ومعلومات تفصيلية متعلقة بالعقار. استخدامك للبرنامج يعني موافقتك الكاملة على سياسة الاستخدام هذه.</p>
<p>1. Purpose of the Platform</p> <p>Syrian.Homes provides advanced digital tools designed to support government entities, the private sector, researchers, and individuals in making decisions based on reliable data and urban and residential analyses derived from satellite imagery and artificial intelligence, all within a secure and transparent digital environment. The use of the platform or any of its components for illegal purposes, in violation of applicable laws and regulations, or in a manner that contradicts ethical and professional principles in data usage and analysis, is strictly prohibited.</p>	<p>1. الغرض من البرنامج</p> <p>يوفر Syrian.Homes أدوات رقمية متقدمة تهدف إلى دعم الجهات الحكومية، والقطاع الخاص، والباحثين، والأفراد في اتخاذ قرارات مبنية على بيانات موثوقة وتحليلات عمرانية وسكنية مستندة إلى الصور الفضائية والذكاء الاصطناعي، وذلك ضمن بيئة رقمية آمنة وشفافة. ويحظر استخدام المنصة أو أي من مكوناتها لأي أغراض غير قانونية، أو بما يتعارض مع القوانين والأنظمة النافذة، أو يخالف المبادئ الأخلاقية والمهنية في استخدام البيانات وتحليلها.</p>

<p>2. Terms of Use</p> <ul style="list-style-type: none"> The platform must not be used for any activities that violate the laws of the countries where Syrian Homes operates, including cybercrime and information security laws. Users are responsible for the accuracy and validity of the data they enter into the system. Any attempt to hack, modify, or disrupt any part of the software without official authorization from the platform management is strictly prohibited. Login credentials must be kept confidential and must not be shared with others. Syrian.Homes, its tools, or its data must not be used to create or manage false or misleading information or scenarios, nor for training, experimental, or research purposes without explicit permission or a license from the platform management. 	<p>2. شروط الاستخدام</p> <ul style="list-style-type: none"> يمنع استخدام البرنامج لأي أنشطة تنتهك القوانين في الدول التي ينشط بها Syrian Homes, بما في ذلك قانون مكافحة الجريمة المعلوماتية. يتحمل المستخدم مسؤولية صحة ودقة البيانات المدخلة في النظام. يمنع محاولة اختراق أو تعديل أو تعطيل أي جزء من البرمجية دون إذن رسمي من إدارة البرنامج. يجب الحفاظ على سرية بيانات تسجيل الدخول وعدم مشاركتها مع الغير. لا يجوز استخدام Syrian.Homes أو أي من أدواته أو بيانته لإنشاء أو إدارة معلومات أو سيناريوهات غير حقيقة أو مضللة، أو لاستخدامها لأغراض تدريبية أو تجريبية أو بحثية دون الحصول على إذن أو ترخيص صريح من إدارة المنصة.
--	---

<p>3. Intellectual Property</p> <ul style="list-style-type: none"> • All intellectual property rights of the platform, including its design, source code, and logo, are owned by the Syrian Homes development team. • Redistribution, resale, or modification of the platform is not permitted without prior written authorization. 	<p>3. الملكية الفكرية</p> <ul style="list-style-type: none"> • جميع حقوق الملكية الفكرية الخاصة بالبرنامج، بما في ذلك التصميم، الكود البرمجي، والشعار، مملوكة لفريق تطوير Syrian Homes • لا يجوز إعادة توزيع أو إعادة بيع أو تعديل البرنامج بدون إذن خطي مسبق.
<p>4. Platform Updates</p> <ul style="list-style-type: none"> • The Syrian Homes team reserves the right to implement updates or modifications to the platform at any time to improve the service or comply with applicable laws. • Some updates may require renewed acceptance of the terms and conditions. 	<p>4. تحديثات البرنامج</p> <ul style="list-style-type: none"> • يحتفظ فريق "Syrian Homes" بالحق في إجراء تحديثات أو تعديلات على البرنامج في أي وقت لتحسين الخدمة أو الالتزام بالقوانين. • قد تتطلب بعض التحديثات موافقة جديدة على الشروط.
<p>5. Termination of Use</p> <ul style="list-style-type: none"> • The Syrian Homes management has the right to suspend or terminate a user's account if a violation of the terms is confirmed, without prior notice. 	<p>5. إنهاء الاستخدام</p> <ul style="list-style-type: none"> • يحق لإدارة "Syrian Homes" تعليق أو إنهاء حساب المستخدم إذا ثبت مخالفة الشروط دون إشعار مسبق. • يمكن للمستخدم طلب إغلاق حسابه في أي وقت، مع العلم أن حذف البيانات سيتم وفق سياسة الخصوصية.

<ul style="list-style-type: none"> Users may request the closure of their account at any time, noting that data deletion will be handled in accordance with the Privacy Policy. 	
<p>6. Disclaimer</p> <ul style="list-style-type: none"> The Syrian.Homes platform is solely an analytical and informational tool, designed to present urban and real estate data and statistics for informational purposes and decision-support. The platform and its operators bear no legal responsibility for any administrative, investment, or regulatory decisions made based on the data or analyses provided. Users bear full responsibility for any data entered into or exported from the platform. 	<p>6. إخلاء المسؤولية</p> <ul style="list-style-type: none"> تعد منصة Syrian.Homes أداة تحليلية ومعلوماتية فقط، وتهدف إلى عرض البيانات والإحصاءات العمرانية والعقارية لأغراض معرفية وداعمة لتخاذل القرار. ولا تتحمل المنصة أو القائمون عليها أي مسؤولية قانونية عن أي قرارات إدارية، استثمارية، أو تنظيمية يتم اتخاذها بالاعتماد على البيانات أو التحليلات المعروضة. يتحمل المستخدم كامل المسؤولية عن أي بيانات يتم إدخالها أو تصدرها من البرنامج.
<p>7. Contact</p> <p>For any inquiries regarding the Usage Policy, please contact us via:</p> <ul style="list-style-type: none"> Email: INFO@SYRIAN.HOMES WhatsApp: +963 939 865 975 	<p>7. التواصل</p> <p>لأي استفسار متعلق بسياسة الاستخدام، يرجى التواصل عبر:</p> <ul style="list-style-type: none"> البريد الإلكتروني: INFO@SYRIAN.HOMES واتس اب: +963 939 865 975